

The following message is forwarded on behalf of the Provincial Nominating Committee

Deadline for applications is Friday, October 30, 2026 at 4:30p.m.

Would you like to serve the NSTU at the Provincial Level?

The NSTU needs input from the widest-possible cross section of its members in order to make the most effective contribution to education. Members serve on most provincial standing committees for a maximum of two years,* so we are constantly in search of skilled and interested persons to make our committee structure operate successfully. Committee membership is open to Active and Active Reserve Members.

We are looking to fill the following vacancies:

- **RE-ADVERTISE - Political Action & Public Relations Committee (PA/PR): Two Vacancies – 2-Year Terms (2028)**
****One Member from the APSEA Region & One Member from the SOUTH SHORE Region****

**NSTU Operational Procedures state: Appointment to a committee will be for one defined term of two years. In extraordinary circumstances, an extension of one year is permissible.*

You may apply online by going to the following link (you do not require an NSTU webmail account to apply online):

<https://conf.nstu.ca/ConferenceRegistrations/Index/1401>

The Nominating Committee will be accepting applications until 4:30 p.m. on Friday, October 30, 2026.

Le message suivant est transmis au nom du Comité provincial des candidatures

La date limite pour les comités permanents du NSTU est le vendredi 30 octobre 2026 à 16 h 30

Voudriez-vous être au service du NSTU à l'échelle provinciale?

Le NSTU a besoin de l'avis de l'éventail le plus large possible de ses membres pour contribuer le plus efficacement à l'éducation. Les mandats des membres siégeant à la plupart des comités permanents provinciaux sont d'une durée maximale de deux ans* et nous sommes donc toujours à la recherche de personnes compétentes et intéressées pour permettre le bon fonctionnement de notre structure de comités. Les membres actifs et les membres de réserve actifs peuvent être membres d'un comité.

Nous cherchons à pourvoir les postes suivants :

- **NOUVEAU - Comité d'action politique et de relations publiques (PA/RP) : Deux postes vacants – Mandat de 2 ans (2028) **Un membre de la région APSEA et un membre de la région de la Rive-Sud (South Shore)****

**Les procédures opérationnelles du NSTU stipulent que : La personne est nommée à un comité pour un mandat déterminé de deux (2) ans. Dans des circonstances exceptionnelles, une prolongation d'un (1) an est autorisée.*

Vous pouvez présenter votre candidature en ligne en utilisant le lien suivant (il n'est pas nécessaire d'avoir un compte courriel Web du NSTU pour poser votre candidature en ligne):

<https://conf.nstu.ca/ConferenceRegistrations/Index/1401>

Le Comité de mise en candidature acceptera les candidatures jusqu'à 16 h 30, le vendredi 30 octobre 2026.